

اشارتنا رقم: م راح م/ش/2025/11 الشارقة. 10 أكتوبر2025م

Invest Bank P.S.C Obtained License from Central Bank of UAE for Operating Islamic Banking Window

بنك الاستثمار ش.م.ع يحصل على ترخيص من مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي لتشغيل نافذة الخدمات المصرفية الإسلامية

Board of Directors of Invest Bank proudly announce a further leap in the echoing journey of the Bank. In response to its application, Central Bank of UAE has permitted Invest Bank P.S.C. to operate the Islamic Banking Window and has granted the required Islamic Banking License.

يعلن مجلس إدارة بنك الاستثمار بفضر عن خطوة جديدة في مسيرة البنك المتميزة. استجابةً لطلب البنك، سمح مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي لبنك الاستثمارش. م. ع بتشغيل نافذة الخدمات المصرفية الإسلامية، ومنحه الرخصة المصرفية الإسلامية، ومنحه الرخصة المصرفية الإسلامية،

We welcome our customers and clients and will endeavor all our efforts in providing the best in class Islamic banking Services that will meet their expectations. Clients and Customers can approach any of our branches and staff working under IB – Islamic.

وبهذه المناسبة ، يسرنا أن نرحب بعملاننا الكرام، مؤكدين أننا سنبذل قصارى جهدنا لتقديم أفضل الخدمات المصرفية الإسلامية التي تلبي توقعاتهم. كما يمكنكم التواصل مع أي من فروعنا وموظفينا العاملين تحت مظلة بنك الاستثمار إسلامي.

